
Zápis z mimořádného zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem 
č. 8/2023 ze dne 28.8.2023 

Místo konání :          zasedací místnost obecního úřadu 
Čas zahájení :          17:00 hod      
Čas ukončení :         17:50 hod 
Přítomní členové zastupitelstva obce: Ing. Jiří Horák, František Salavec, Mgr. Miloslav Ryska, 
MUDr. Lenka Hošková, Vladimír Daňo, MUDr. Jindřich Samek 
Počet přítomných členů zastupitelstva: 6 
Omluven: MUDr. Ladislava Harrerová 
Zasedání usnášeníschopné: ano 
Hosté: dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu:  MUDr. Lenka Hošková, MUDr. Jindřich Samek 
 
Program jednání :  
1.1    Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání. 
Starosta pozdravil přítomné, konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva, tedy nadpoloviční 
většina a tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen a vyvěšen 
na elektronické i fyzické úřední desce.  
Diskuze. 
Usnesení č.1/8/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje zápis z minulého zasedání č.7/2023 ze dne 26.6.2023 
Hlasování: 
Pro :  6    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
1.2. Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu. 
Starosta konstatoval, že program dnešního zasedání byl dle jednacího řádu 7 dní předem zveřejněn na 
elektronické i fyzické úřední desce. Dále navrhl ověřovatele zápisu –  MUDr. Lenka Hošková, MUDr. 
Jindřich Samek  
Diskuze. 
Usnesení č. 2/8/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje program dnešního zasedání  
určuje ověřovatele zápisu -  MUDr. Lenka Hošková, MUDr. Jindřich Samek 
Hlasování: 
Pro :  6   
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
2. Vyhodnocení výběrového řízení - otevřeného nadlimitního řízení na dodávku 
„Intenzifikace ČOV Vysoká nad Labem“, podpis smlouvy o dílo s vítězným uchazečem“ 
Starosta předložil a okomentoval. Nejde o zakázku malého rozsahu, ale o nadlimitní řízení, 
s předpokládanou cenou nad 6 milionů korun, které se administruje ve speciálním režimu. Takže si obec 
pro administraci výběrového řízení najala specializovanou společnost - Dabona s.r.o., po dohodě s ní 
bylo svoláno toto mimořádné zasedání. 
Starosta poté předal slovo paní Veronice Kloudové ze společnosti Dabona s.r.o, která podrobně 
seznámila zastupitele s procesem a výsledky výběrového řízení.  
Diskuze. 
 
 
 



 
 
Usnesení č. 3/8/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje výsledek zadávacího řízení, a to na základě doporučení hodnotící komise, v rámci veřejné 
zakázky na dodávky zadané v otevřeném nadlimitním řízení s názvem: Intenzifikace ČOV Vysoká nad 
Labem 
rozhoduje o přidělení zakázky účastníkovi, jehož nabídka byla vyhodnocena jako ekonomicky 
nejvýhodnější s nejnižší nabídkovou cenou: 13 735 136,79 Kč bez DPH, a to společnosti:  Stavební huť 
Slatiňany, spol. s r.o., se sídlem: Sečská 570, 538 21 Slatiňany, IČ: 00655261. Účastník splnil veškeré 
zákonné a zadávací podmínky zadávacího řízení.  
pověřuje starostu obce podpisem smlouvy o dílo, a to po uplynutí lhůty k podání námitek. 
Hlasování: 
Pro :  6    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
3. Stanovisko obce Vysoká nad Labem k záměru spalovny ZEVO Opatovice 
Starosta seznámil zastupitele s aktuální situací. Ministerstvo životního prostředí zveřejnilo upravenou 
dokumentace vlivu záměru na životní prostředí: "ZEVO Opatovice", ve které měly být mj. vypořádány 
požadavky a připomínky obce Vysoká nad Labem.  
Starosta seznámil zastupitele s tím, jak předkladatel záměru (Elektrárny Opatovice) vypořádal 
požadavky a připomínky naší obce. 
Diskuze. 
Starosta uvedl, že nepovažuje vypořádání požadavků za dostačující a navrhl požadovat dopracování a 
zpřesnění některých údajů. Starosta uvedl, že je přesvědčen o tom, že výstavba dalšího zařízení pro 
energetické využití odpadu (ZEVO Opatovice) s kapacitou 150 tisíc tun není v souladu s Plánem 
odpadového hospodářství ČR (dále „POH ČR“), protože podle tohoto dokumentu součet kapacit 
zařízení pro energetické využití odpadu v ČR v roce 2035 (za předpokladu, že budou dokončena 
povolená zařízení), vysoce přesahuje (o cca 500 tisíc tun!) přepokládanou produkci energeticky 
využitelného odpadu! 
Starosta upozornil, že podle jeho názoru předkladatel záměru ZEVO EOP chce získat potřebná povolení 
i přesto, že pro záměr nebude v ČR dostatek odpadu! Může hrozit dovoz odpadu ze zahraničí!  
Řešením by bylo podle starosty stanovit maximální kapacitu spaloven KO v ČR, v souladu s oficiálními 
daty v POH ČR, nepovolovat výstavbu dalších nadbytečných spaloven KO. 
Starosta závěrem uvedl, že podle jeho názoru další výstavba a navyšování kapacity spaloven jde proti 
smyslu zákona o odpadech, který nutí a motivuje obce ke zvyšování podílu separovaného odpadu. 
Energetické využití odpadu, tedy spalování, je jistě lepší než skládkování, ale na druhou stranu určitě 
horší než důsledná recyklace.  
Diskuze. 
Usnesení č. 4/8/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Nesouhlasí se záměrem vybudovat spalovnu ZEVO Opatovice  
Schvaluje text stanoviska obce Vysoká nad Labem v příloze tohoto zápisu 
Pověřuje starostu zasláním stanoviska na příslušné orgány 
Hlasování: 
Pro :  6    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
 
 



 
4.  Informace starosty, různé 
4.1 Nové vstupní dveře do tělocvičny. 
Starosta informoval zastupitele o tom, že dvoukřídlé vstupní dveře do sportovní haly jsou ve špatném 
stavu, panty jsou opotřebované, špatně se zavírají a netěsní, hrozí zablokování dveří. Jediné řešení je 
výměna celých dveří i s rámem. Dveře musí mít parametry pro veřejnou budovu, požární odolnost, 
speciální panikové kování, vyrábějí se pouze na zakázku. Výrobu je potřeba zadat co nejdříve. 
Starosta uvedl, že poptal několik firem a předložil vyhodnocení. 
Diskuze. 
Usnesení č. 5/8/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje nákup vstupních dveří do sportovní haly Vysoká nad Labem od společnosti OKNA HM s.r.o., 
Nekvasilova 586/13, 186 00 Praha 8 - Karlín, pobočka Heřmanův Městec,  IČO: 09234993, za 
nabídkovou cenu 100 882,- Kč bez DPH 
Hlasování: 
Pro :  6    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 


